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Generalforsamling 
RepræsentantSkabet af Veterinærstuderende. 

Tirsdag d. 24-10-2023 kl.17.30 i aud. A2-81.01 

Antal deltagere: 72 
Antal stemmeberettigede: 71 

  
1. Valg af dirigent 17.30 

- Hanne Knude Palshoff (Formand for DDD) 
2. Formalia 17.30 

▪ Valg af to referenter:  
o Ida Eskol Svenningsen og Martine Daucke von Barner 

▪ Valg af to stemmetællere:  
Daniel Lindegaard Hjorth Lund, Camilla Brøndahl Møller 

▪ Godkendelse af indkaldelse:  
o GF er lovligt indkaldt. Godkendt.  

▪ Godkendelse af dagsorden:  
o Punkt 8) udgår og lægges under punkt 5) 
o Punkt 5e) Regnskab og budget for Port Arthur kan ikke fremlægges – rykkes til RSV d. 

5/12.  
o Godkendt 

 
3. Formandsberetning 17.35-18.00 

v. Michelle Tangeberg Hunderup – VMF forperson 
-  EAEVE-akkreditering sept. 2022 

o Genakkreditering opnået efter udarbejdelse af samlet vision/mission 
statement for overordnet vetschool.  

o Husk: Studerende kan melde sig til EAEVE panel der ser andre Vetschools i 
Europa.  

- E-clinics platform i Basal Klinisk Teori-undervisning 
o Eclinic.vet Firmaet er lukket – udarbejdelse af erstatning undervejs 
o Relevans af virtuelle cases i DK? 
o Vil gerne have tilbagemelding på om det er relevant for de studerende – bliver 

det brugt 
- 250-års jubilæum afholdt i maj 

o Reception og åbent hus på skolen med workshops og udstillinger, fortovscafé.  
- Nedskæringer på IKV (se også referat fra RSV-møde 23.feb 2023) 

o 2 operationsdage på Kirurgisk Teknik kurset fjernet 
o Kejsersnit og føtotomi øvelser flyttet fra core-undervisning til differentiering 
o Reduktion i reprokursus i Aalborg med 25% 
o Løfte om implementering af modeller som erstatning for forsøgsdyr 
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▪ Forsinket levering – øvelser fjernet før modeller implementeret – 1 
årgang mister kompetencerne fra praktisk øvelsesforløb – de 
studerendes faglighed skal sikres 

- Besøg på AU Viborg – den nye veterinæruddannelse i Foulum 
o Ønsker samarbejde ang. studiestart og studenterforening på tværs af campus 

og universitet 
o Fortsat løbende kontakt frem til studiestart 2024 

- Lønanbefalinger for veterinærstuderende i klinisk praksis (se også referat fra RSV-
møde d. 21. sep. 2023) 

o Udarbejdet i samarbejde med ADO (Ansatte dyrlægers organisation)  
o Grundlønsanbefaling 

▪ 150Kr/timer inkl. Pension for bachelorstuderende 
▪ 175 kr/time inkl pension for B.sc.med.vet 

o Anbefalingerne kan findes på hjemmeside – klik her 
o Opdateres løbende.  
o Studerende skal have fair løn – skal ikke underbyde hinanden 
o Kommentar fra Hanne: Indsend jeres (ikke-underskrevne) kontrakter til ADO 

til gennemlæsning inden i underskriver!  
- Opdatering om ny studmedvet.dk hjemmeside 

o Fik økonomisk RSV-bevilling til oprettelse af ny hjemmeside 
o Er lige på trapperne! 
o Mål: Opdatering af indhold; brugervenligt layout, samt æstetisk tiltrækkende 
o Har fået meget for pengene – lever op til forventninger og godt produkt 
o Lægger mere op til at være et samlet informationsmedie 

- Tak til sekretariatet.  
 

4. Fremlæggelse af årsberetninger 18.00-18.20 
A: IVSA 
Amalie, Nicoline, Nikoline fra IVSA DK.  
Overblik – hvad er IVSA 

- International Veterinary Students association – som VMF, men på globalt plan 
- Over 25.000 medlemmer og 170 medlemslande 

Dansk repræsentant: Amalie valgt ind i globale IVSA sekretariat 
Exchanges: 

• Exchange med tyrkiet i år: Var her i maj – så campus + fede aktiviteter. DK lige kommet 
hjem fra Tyrkiet med en masse faglige indslag (bl.a. ultralydscertifikat); sociale 
arrangementer også – Havde sat et godt program sammen (med egenbetaling også) 

o Anbefaling for at alle skal prøve exchange 
• Nye exchanges: Sydkorea + 2 små I Europa (forår + efterår) 

Kongress og symposier 
- Afholdtes i DK i sommers 
- Haft fuldt program m. åbningsceremonier, foredrag, oplæg, fester m.m.  
- Upcoming symposium 72nd (januar) afholdes i Indonesien 

https://www.ddd.dk/studerende/studiejob-raad-og-svar/loen/anbefalet-loen-til-veterinaerstuderende-i-klinisk-praksis/
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o Kan tilmelde sig via hjemmeside – hold også øje med instagram 
IVSA DK  

- Rejseaften på torsdag (d. 26/10) – IVSA Rejselegat 
- Artemis legatet – dyrevelfærdsarbejde 
- Støtter også rejser til symposier og kongresser.  
- Har fået ny hjemmeside!: Følg med på IVSA-denmark.dk, IG: @ivsadenmark, FB: 

IVSADK 
- Husk man automatisk er medlem af IVSA som medlem af VMF 

 
B: NVM 

- Nordisk VeterinærMesterskab – ved koordinator  Smilla 
o Sportsarrangement i atletik på tværs af veterinæruddannelser i norden 

(Norge, Sverige, DK, Finland) 
- NVM lige afholdt i KBH i september – ca. 100 deltagere (ca. 20ps. Pr. land) – kæmpe 

succes 
- Holder mindre arrangementer i løbet af året 

o Jumpyard: ca. 70 deltagere.  
o Opstarter snart ugentlige træninger igen.  

- Næste år afholdes NVM i Sverige Uppsälla 
- Mere information om tilmelding til næste år kommer senere 
- Afholdes som regel i slutningen af september 
- Følg med på IG, FB 

 
C: VMF-event 

- V. ansvarlige Laura og Ditte  
- Laver event for studerende – faglige, sociale m.m.  

o Inviterer oplægsholdere ud. Sørger for aftensmad 
- Har faste events årligt: Anatomi-prøvespot, Turguide til Taastrup, suturaften 
- I kan komme med forslag til events – kom til åbne møder i udvalget – aftensmad er 

inkluderet.  
- Næste event: adfærdsaften v. Helena. 28. nov.  

o Tilmelding via FB. Flere pladser, ellers kan man komme på venteliste 
- Afholdte 9 events sidste studieår, bl.a. events om Kaniner, at være hestedyrlæge i 

praksis, tandaften m.m. – 18 events på tegnebrættet i år.  
- Der er også åbne møder, hvis man har lyst til at være en del af udvalget.  
- Husk: man skal bruge opdateret VMF-klistermærke (fås i kontortider på rådet) for at 

komme med til events.  
 
D: Dyrlæge W. Lænkholms rejselegat 

- V. Laura.  
- Modtaget 41 ansøgninger – søgt for 800.000 (kan uddele 100-150.000) 
- Havde møde i udvalget d. 3. oktober – drøftelse om ansøgningerne.  
- Indkaldt møde med hovedbestyrelsen – har kommet med forslag til modtagere.  
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- Uddeling d. 19.dec (Lænkholms fødselsdag) 
- Husk at søge igen næste år! – man kan ansøge om penge til fremadrettede rejser 

 
E: Medlemspuljeudvalg 

- Ved Victor 
- Uddeler til sociale og faglige arrangementer til VMF-medlemmer 

o Har bl.a. i år støttet Kenya-rejse med kirurgi  
- Normalt 150.000DKK - 78.885DKK uddelt i år 
- Generelt gået til billige arrangementer 
- Nye retningslinjer og ansøgningsskabelon pr. i år.  

o Info står på hjemmeside ift. retningslinjer, ansøgningsskemaer osv. 
 

5. Fremlæggelse af regnskaber og budgetter samt kommentarer fra revisorer og 
fastlæggelse af kontingent og deltagergebyr for rusturene 18.20-19.00 

A: VMF-regnskab (+punkt 8) 
• Ved VMF seniorkasserer Victor 
• Regnskab for 2023 (1/10-31/9) og budget for 24 skal godkendes 
• Regnskab 22 

o Højt kontingent – penge fra regnskabsår 21 ligger med her (derfor ser højt ud) 
o Underskud reelt ligger på -233K 

• Regnskab 23 
o Input har ikke overført overskud, da intet var – havde lille overskud (regnskab 

kommer først senere grundet Inputs placering) 
o Tilskud: DDD + Royal Canin + Studenterrådet (sekretær har været god til at søge 

denne) 
o Udgifter: Event har først fået bevilling i nye regnskabsår, men skrevet ind her, da 

hørr til dette regnskabsår. 
o Stor RSV-bevilling: IVSA-kongres + julefrokost 2022 
o Sek. morgenmøde gået over: Skyldes flere møder + inflation 
o Rusture: Manglende penge – glemt søgt sidste år, derfor høj i år 
o Gebyrer: fleste gået til Jyskebank, hvis konto nu er lukket – penge gået til gebyrer 

• Budget 
o Tilskud/støtte: Sat op pga. større bonus fra TRYG, samt fået fra studenterrådet 
o Morgenmøder + skiftemiddag: Justeret op for at passe til virkeligheden 
o Medlems- og kongrespulje: Forslag om at køre uden dette i et år, for at justere 

underskud. Budget viser dem, der er udlovet i 23 
▪ Forsøg på at sikre fremtidig balance i VMF, så egenkapital ikke bruges 

hårdt 
▪ Forslag om at sætte den til 80.000 fremover, da vi normalt kun uddeler ca. 

75K 
▪ Procesplan godkendt på RSV for fremgang ift. genoprette økonomi 

(opretholde egenkapital) (underskud) – gælder især forsikring, der er 
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meget dyr og trækker på egenkapitalen. (se evt. referat fra RSV-møde d. 
21/9.23) 

• Har snakket meget om, hvad VMF skal være for de studerende: 
Støtte med forsikring eller støtte faglige og sociale arrangementer 
– så vil gerne give mere til studerende til afholdelse af forskellige 
arrangementer, frem for forsikring 

• Vil gerne at VMF er mere end en forsikring 
• Spgsm. Fra salen: ”Er der engangsbeløb budgetteret i 23/24?”: Ja, 

3000 kr. i RSV-bevilling til julefrokost (2023), samt beløb til 
hjemmeside (20.000, da ny hjemmeside) – 

•  Så ift. budget ved 2025 ift. medlems- og kongrespuljen 
o Vil gerne beholde den – ærgerligt, hvis den helt afskaffes 
o Grunden til at den er ude af 23/24 er midlertidig løsning for 

at hjælpe underskuddet (mindre end 22/23) 
o Generelt mening/holdning om gerne at beholde puljen 

o Kontingent fortsættes om normalt – uændret 
▪ Godkendes dette, godkendes også et underskud 
▪ Godkendes 

o Spørgsmål ud i plenum om ønske om medlems- og kongrespuljens bud (budget) 
skal laves om 

▪ Vil helst at den er højere  
▪ Vi kan sagtens køre et år mere med 150 K, men så gå det ud 

overegenkapital – vil gerne have den på ca. 750K 
▪ Vi skal finde en balance på et tidspunkt 
▪ Pulje kan også søges bagudrettet, så kan ansøges næste år, når den 

forhåbentlig er tilbage igen. 
▪ Budget, der fremlægges nu er kun for i år (23/24) for at holde på 

egenkapital 
• Kommentar: Måske sætte medlemspuljen på 80.000 i år, så stadig 

kan søges i år? 
• Proces, der hvis forslag skal besluttes senere – budget ud fra, hvad 

vi mener/gisner om skal ske i fremtiden 
▪ Afstemning om hvorvidt budget for medlemspuljen skal forhøjes i dag:  

• Hvis 20.000kr i budget til medlemspuljen for 23/24 godkendes, 
uddeles puljen ikke i 2024.  

• Afstemning om forhøjelse af puljen:  
o 9 stemmer for– ikke flertal, så ingen medlemspulje, der kan 

søges i foråret 2024; men ved forår 2025 kan søges 
bagudrettet (som normalt), så rejser/arrangementet i 2024 
kan søges i 2025 

▪ Kommentar fra salen: Forslag om kig på bevillinger til underudvalg  
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• Er en fremtidig beslutning, der skal tages – ikke i dag (del af 
procesplan godkendt på RSV (se evt. referat fra RSV-møde d. 
21/9.23)) 

• Håber på, at der ikke skal skæres i støtte til underudvalg, men kan 
være et bud på en løsning 

• Findes penge, der kan holde medlemspuljen opppe.  
o Regnskab, budget og kontingent godkendes 

 
 
B: Camp VET: 

- Budgettet for 2023 overholdt.  
- (budgetterer med et ”falsk” underskud, da de altid får sponsorater, men disse ikke må 

indgå i budgettet.  
- Egenkapital ca. 35.000 – passende egenkapital i slutningen af regnskabsåret.  
- Indtægt: deltagergebyr: 200 kr. for 36 vejledere samt 500 for russere – lidt lavere i år, 

da nogle russere sprang fra 
- Indtægt = afholdelse af A-vej 
- Regnskabet godkendt.  
- Budgettet godkendt 

 
Fællesspisning 
 
C: Port Arthur: 

- Udsat (se tidligere) 
 
 
D: Team Sverige: 

- Egenkapital ca. 25.000 
- Gået 20.000 i underskud – budgetteret med 11.000 

o Været uheldige med stålet elektronik udstyr og mal funktion 
- Ikke reelt ift. udgifter – drikkevarer dækker også over andre indkøb 
- Sponsorater 15.000 med i regnskabet, men kan ikke budgetteres med i 23/24  
- Regnskab og budget godkendt 
 

E: Fælles rustur 
• Johanne fremlægger 
• Udgifter 

o Budgetteret med 55K på RIK – ikke opkrævet penge, så derfor intet forbrug 
▪ Uoverensstemmelser mellem Koordinatorer og Uni 
▪ Budgetteret til næste år, mener, at skal betales (x2) 

o Tilskud: højere end budget, da glemt ansøgning fra sidst kommet med 
• Indtægter 

o God spons, øget tilskud 
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• Overskud på 104K, men mener, at de skylder for RIK 
• Vil forsøge på, at overskud uddeles  
• Budget:  

o Budgetteret x2 RIK, da ej betalt i år – ved ikke hvad de (uni) vil have 
o Udgifter til T-shirts sat op, da dyrere 
o Indtægter: Ej budgetteret med spons, men budgetteret med mere spons fra SUND 

(får flere i år, da dækker hytte- og transportudgifter til præ-rus og rustur – derfor 
flere penge) 

• Budget og regnskab godkendt 
 
F: VMF-event: 

• Fremlægges af Kathrine Skriver (Ditte og Laura) 
• Regnskab: 

o Underskud på 30K – svarer til bevilling fra VMF (fra 23/24), så egenkapital 
holdes; budgetteret med mindre underskud 

o Udgifter: Stille år, færre udgifter til forplejning af deltagere – sat lidt ned, men 
forventer mere gang i den til næste år (budget) 

o Foredragsholder honorar følger DDD’s takster, så sat op, men dækker kun 1 
foredragsholder (så bliver nok større) 

▪ Mange vil gerne komme gratis, så ikke et problem 
▪ Forslag: Overvejelse om ikke at gå efter DDD’s takst, men så ved dyrere 

foredragsholdere kan der komme deltagergebyr på 
o Reklame høj, men brugt på nøgleringe (oplukker) – budget sat ned, da 

engangsudgift. 
o Transport: Steget en del – kun udgift til event med Tour i Taastrup (hospital) 

(priser stiger) 
o Diverse: Julebingo (engangsudgift) – afholdes ikke i 2023 (derfor ikke på budget) 
o Deltagergebyr: Mindre ind grundet stille år (få events med deltagergebyr, samt 

RSV vil gerne undgå det – lidt beholdes til 23/24, så det er muligt fx suturaften, 
hvor der betales for materialer (som beholdes af deltager efterfølgende) 

o Tilskud fra VMF: 70K grundet efterpostering fra VMF 
• Regnskab og budget godkendes 

 
G: NVM: 

• Smilla fremlægger 
• Udgifter 

o Mange udgifter er faldet efter udløb af regnskabsår grundet NVM-afholdelse i slut 
sept, start okt. 

o Budget 23/24 sat efter de manglende udgifter fra 22/23-regnskab 
o Transport øget budget for bus til Sverige til NVM 
o Tøj: Vil have nye t-shirts hvert år, da deltagere beholderT-shirts (½ antal 

deltagere, derfor halvering i budget) 
• Reel konto på 92K og ikke 147K da udgifter senere 
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• Nedsætter med ½ deltagergebyr prioriteret 
• Regnskab og budget godkendt 

 
 
Ingen kommentarer fra interne revisorer 
 
 

6. Indkomne forslag 19.00 
6.1 Ansøgning om støtte til julefrokosten 2023 
Ansøgningsfremlæggelse ved Anna og Siv:  Arrangement der styrker socialt samvær 
på tværs af årgange 

o Ansøger om 15.000 kr i bevilling, for at holde deltagergebyr nede, og for at 
kunne betale vagterne og rengøring, som er ny udgift.  

- Kommentarer fra VMF-kasserer:  
o Julefrokosten 2023 allerede fået bevilget 3.000 kr internt fra VMF sekretariat, 

som må bevilges uden om RSV. .  
o Rengøring og vagtudgifter var pludselig nye krav sidste år – sidste års 

julefrokost fik en ekstraordinær stor bevilling for at imødekomme disse 
udgifter, men samtidig lagt vægt på at disse udgifter skal budgettres med i 
fremtiden og overleveringen mellem arrangørerne skal strømlines, så RSV ikke 
skal fortsætte med at bevillige julefrokosten.  

o Jf. tidligere RSV+ GF-referater tilbage til 2009 har VMF ikke før 2020 støttet 
julefrokosten – de har kun søgt medlemspuljen 

o I 2021 blev der bevilget på RSV samlet 13.000 kr. til fællesjulefrokosten 
- Debat i salen:  

o Svært at dække udgifter uden bevillinger 
o Modkommentar: plejede at lave stort overskud på festen – festen var reelt set 

selvkørende og evt. overskud fra indkomst fra a-vejs afholdelse.  
o Mange af udgifterne (alkohol, vagter, rengøring) betales først efter, så burde 

godt kunne holde festen uden stort indskud.  
o VMF støtter ikke kønsopdelte arrangementer.  
o Der kan findes interne løsninger, så dette problem ikke kommer op år efter år.  
o Overskud fra sidste års julefrokost på 2900kr som overfår til dette års 

arrangører.  
- Der afstemmes ved håndsoprækning om julefrokosten bevilliges deres ansøgning på 

15.000 
o 21 for, 39 imod – ansøgning afvist 

Nyt forslag fra sekretariat om 7.000 bevilling (udover de 3000 givne fra 
sekretariatet) 

o Vedtaget ved flertal 
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7. Vedtægt-, forretningsordens- og principprogramændringer 19:00-19:20 
 
7.1: Vedtægtsændringsforslag: indføre 2 ansvarlige i Saly’s hest udvalget 
- se forslag i delt box via link i fb-begivenhed.  
- forslaget vedtaget enstemmigt.  
 
7.2: Vedtægtsændringsforslag: antal rusvejledere  
 Ændring i antal rusvejledere i hver pulje – den forslåede model fungerer bedre end 
den, der ellers har været gældende 
ændringen vedtaget enstemmigt.  
 

8. Budget samt kontingentfastsættelse  - 19:20-19:30 
- Flyttet til punkt 4.  

 
 

9. Opstilling til KU SUND’s og Campusudvalgets kollegiale organer samt valg til RSV 
19.50 

▪ Forperson:  
Katrine Bülow Randløv Andersen stiller op. Valgt uden kampvalg.  

▪ Næstforperson:  
Sofia Thimsen stiller op. Valgt uden kampvalg.  

▪ DDD-ansvarlig: 
Martine Daucke von Barner. Valgt uden kampvalg 

▪ Sekretær:  
Jamilla Bach Jepsen 

▪ Juniorkasserer:   
Ingen kandidater – skal findes til ekstraordinær generalforsamling.  

▪ Sund-repræsentant:  
Karoline Skovrider Koch genopstiller. Valgt uden kampvalg.   

▪ Kanyle-mail ansvarlig (KaMa):  
Camilla Brøndahl Møller stiller op. Valgt uden kampvalg  

▪ Sociale-medier ansvarlig (SoMe):  
Laura Emilie Lillelund Eriksen stiller op. Valgt uden kampvalg 

▪ Udvalgskoordinator:  
Amalie Illum Brahms stiller op, vælges uden kampvalg 

▪ Studienævn (4 personer, hvoraf 1 er næstformand (observatørpost i 
VMF)) 

1. Victor Thomsen 
2. Caroline Pedersen 
3. Rikke Houmann Larsen  
4. Karoline Skovrider Koch 

Suppleanter 
5. Nanna Køel Nielsen (ckr891) 
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6. Katrine Bülow Randløv Andersen 
7. Amalie Illum Brams  
8. Martine Daucke von Barner 

▪ Institutter 
1. Undervisningsudvalg  

1a. IVH (5 repræsentanter):  
Sara Fulglsang Olsen 
Amalie Illum Brams  
Jonathan Mackie  
Simon Galsgaard  
Jasmin Kiesbuy 

1a. IKV (6 repræsentanter):  
Michelle Tangelsbjerg Hunderup  
Victor Thomsen 
Laura Brink  
Nanna Køel Nielsen 
Sara Fuglsang Olsen 
Rikke Bisgaard Nielsen 

 
▪ Repræsentant til KU SUND 

1. Akademisk Råd (1 rep. + 3 supp.) 
1a. Repræsentant:  

Martine Daucke von Barner  
Supp.: 
Karoline Skovrider Koch 
Michelle Tangelsbjerg Hunderup 
Katrine Bülow Randløv Andersen 

2. Tillidsrepræsentant 
Lea Lykke Thomsen genopstiller (skz401@alumni.ku.dk)  Valgt uden 
kampvalg.  

 
10. Valg af ansvarlige til de faste udvalg samt valg af to revisorer 20.45 

▪ Bladudvalg (2 rep.): Camilla Brøndahl Møller, Bolette Demant Rasmussen   
▪ Input (2 rep.): Regitze Nielsen, Nikolaj Svendsen 
▪ Eventudvalg (2 rep.): Laura Emilie Lillelund Eriksen, Ditte Mai Myrup Albinus  
▪ KRUUSEudvalg (2 rep.): Kristoffer Larsen, Emma Neale 
▪ Kittelkortudvalg (2 rep.): Rikke Munk Nielsen, Lea Lykke Thomsen 
▪ Nordisk Veterinær Mesterskab (NVM) (2 rep.): Smilla Sievert Lindeskog, 

Carlo van der Sas 
▪ Salys hest udvalget : 

▪ ’23: Aske Grostøl 
▪ ’22: Rikke Houmann Larsen, Jonathan Mackie (ansvarlig) 
▪ ’21: Christina Andersen, Martine Körner Rasmussen 

mailto:skz401@alumni.ku.dk
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▪ ’20: Laura Brink  
▪ Ena borchseniusens legat (3.årig post) 

Nicoline Dornonville de la Cour 
▪ Rusturkoordinatorer:  

1. Port Artur (3 pers + 1 økonomisk ansvarlig) 
▪ Caroline Pedersen, 
▪ Silijae Petersen (øko) 
▪ Mads Larsen 
▪ Jonathan Mackie  

2. Camp Vet (3 pers + 1 økonomisk ansvarlig) 
Marie Bruhn Henriksen 
Simon Galsgaard 
Mads hede Nielsen  
Johanne Essy Petersen (øko)  
 

3. Team Sverige (3 pers + 1 økonomisk ansvarlig) 
Emil Andersen 
Mathilde Knudsen 
Laura Sønderby  
Rikke Bisgaard Nielsen (øko)  
 
 

4. Overordnet ruskoordinator  
Caroline Pedersen 
 

▪ Medlemspuljeudvalg (3 interne + 3 eksterne) 
- Tom jf. punkt. 5A 

 
▪ Revisorer (2 pers):  

Frederik Brøndum Laustsen 
Kristoffer Larsen 

 
 

11. Eventuelt 21.30 
Valg af føl til Dyrlæge W. Lænkholms rejselegat:  

- Jessica Hogrefe stiller op. Vælges uden kampvalg.  


